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内容概要

　　《中考英语满分作文报告（2010）》共辑录了全国部分地区三十余套英语书面表达题目、中考书
面表达阅卷等级评分标准和细则、各省市阅卷标卷作文和中考满分（优秀）作文，几大板块指向同一
个中心：帮助考生提高书面表达能力，掌握中考英语写作规律，增强应试能力，提高书面表达成绩。
在标卷作文和满分（优秀）作文后面，附有精到的、切中要害的点评分析，帮助读者认识该文的优劣
。
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书籍目录

英语写作，像1+1=2一样简单第一章 提纲作文应试攻略考场传真福建福州卷吉林通化卷江苏盐城卷江
苏苏州卷湖北黄冈卷海南三亚卷河北卷湖北武汉卷湖北襄樊卷江西卷湖南长沙卷甘肃兰州卷安徽卷重
庆卷第二章 图表作文应试攻略考场传真安徽芜湖卷四川巴中卷浙江杭州卷山东临沂卷新疆阜康卷第三
章 （半）开放性作文应试攻略考场传真山东淄博卷江苏扬州’卷云南楚雄卷北京卷第四章 图画作文
应试攻略考场传真广东广州卷江苏南京卷山西卷附录Ⅰ 满分句式全接触架构篇内容篇附录Ⅱ 书面表
达满分攻略攻略一 了解题型特点攻略二 透视评分原则攻略三 掌握应试技巧攻略四 洞悉考场上的典型
错误附录Ⅲ 英语写作黄金语言名言篇谚语篇
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章节摘录

　　I Believe I Can Fly is a nice song by R.Kelly. What this song impresses me with most isits inspirational
function. It tells us the impor-tance of confidence.　　First， we can say it is confidence that en-courages us to do
things bravely and makes ussucceed particularly when we want to hold back.Second， it is confidence that makes
us brave toface and overcome difficulties when we run afterour dreams. We even can say： no dream
andconfidence， no success.　　According to this song， I learn that in ourdaily life， we inevitably meet
misfortune or diffi-culties， but as long as we have confidence anddream we can overcome them and have a
goodfuture_　　I Believe I Can Fly is a nice song by R.Kelly. It tells us the importance of confidence.　　From
this song we can know that confidencegives us the courage to have a try and leads usto success. But only confidence
is not enough，we need dreams as well. Lets say， if confidenceis a wing with which we can touch the sky，
thendream can help us soar to the sky. Confidenceand dreams together make us have the courageto　face
　difficulties.　On　the　contrary，　withoutthem， we cant succeed.　　As sung in the song——I believe I
can flyand if I can see it then I can do it， withsuch kind of confidence and dreams， we aresure to succeed.
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编辑推荐

　　四们顶级专家，数十名阅卷教师，上两篇考场佳作，成就你的英语写作，应试攻略全展示，命题
研究大揭秘，满分作文范例全解读，满分句式全接触，考场错误全透视，黄金语言面面观。
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